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Politikerinitiativ från Fp till Natur o Trafiknämnden. 
 
Vi önskar framtagande av en Belysningsstrategi för Nacka. 
Både vad gäller när vi ska bygga Nacka stad , men även att tillämpa i hela kommunen. 
Med utgångspunkt i att skapa en trygg stad. 
Vi behöver ha ett uttalat " tänk" när vi nu ska skapa nytt. 
Hur gör vi med belysningen vid gångtunnlar, parker, gångvägar, offentliga rum. 
Vi önskar att fler vistas ute , vill vara i våra utemiljöer, men då måste de upplevas som trygga. 
Vore också roligt om vi kunde få till några riktigt lyckade " installationer" . Som kan bli 
upplevelser man åker till för att se. Ingår också att få till bra belysning på våra gångvägar i 
Naturreservaten som Nyckelviken och Långsjön. 
Vet att många andra städer har utarbetat belysnings strategier/planer.  
Vi ska bygga ett upplyst och tryggt Nacka! 
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